
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 256

Mener ministeren, at brug af over 3 mia. kr. på at udlægge 75.000 hektar urørt skov –

som Socialdemokratiet foreslog før valget – er den mest optimale måde, man kan bruge

penge på til biodiversitetsindsats, eller vil ministeren undersøge, om der er andre virke-

midler end urørt skov, som kan give en tilsvarende biodiversitetseffekt for færre penge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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